
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

                MRACLIN 

 

 

            ZAPISNIK 

 
sa 1. sjednice VMO održane 3. srpnja 2017. u 20,00 sati u Društvenom domu. 

 

PRISUTNI:    Tihomir Hubak 

                Antun Kos 

     Jasnica Čunović 

     Vladimir Križanić 

     Vesna Tafra 

     Zlatko Galeković 

   ODSUTNI: Stjepan Kos 

 

OSTALI PRISUTNI: 1. Vjekoslav Kovačić, KOVA d.o.o, KUD „Dučec“ 

   2. Antun Kos, Pogrebne usluge Kos, DVD Mraclin 

   3. Goran Vukašinec, NK „Mraclin“ 

   4. Dragutin Vrban, Udruga umirovljenika GVG – Podružnica Mraclin 

   5. Vesna Tafra, Društvo žena „Anđela Lovreković“ 

   6. Krešimir Hubak, HDZ – Ogranak Mraclin 

   7. Žaklina Hrkovec, Udruga branitelja „Tomislav Hrkovec“ 

   8. Matija Križanić, HSS – Ogranak Mraclin 

   9. Darinka Kos, Cvjećarna „Anamarija“ 

             10. Suzana Macenić, Cvjećarna „Benjamin“ 

             11. Matija Kos 

             12. Stjepan Čunčić, Solaterm 

             13. Štefica Kralj, Buffet „Vuka“ 

             14. Marijan Kovačić, Elektro Kovačić 

 

ODSUTNI: 1. Goran Križanić, LD „Jarebica“ Mraclin 

         2. Josip Križanić, SD „Sokol“ Mraclin 

         3. Mladen Galeković, PPS Galeković 

                    4. Zlatko Galeković, ZG pilana 

         5. Branko Galeković, Gala drvo 

         6. Miroslav Iličić, Stolarija Iličić 

                    7. Stjepan Vlahovac, Autoprijevoz i reciklaža Vlahovac 

         8. Domagoj Orlić, 3DmediaArt 

         9. Dr. Frano Barta 

                  10. Sandra Crnić 

                  11. Luka Cvetnić, OPG Cvetnić 

       12. Nikola Cvetnić, Betonski proizvodi Cvetnić 

       13. Mladen Štuban, 

       14. Jelena Galeković, Galeković design 

       15. Igor Kovačić, Bistro Calypso 

       16. Zdravko Brozinčević 

       17. Mario Škrapec, CWG Clean water group, Mraclin 

 



 

 

     DNEVNI RED 

1. Predstavljanje novoizabranih članova VMO društvima i poduzetnicima 

2. Razno 

 

 

1. Predsjednik VMO Tihomir Hubak pozdravlja prisutne i zahvaljuje se na odazivu. 

Upoznao je prisutne sa članovima novog saziva VMO, te ih obavijestio da je 

predsjednik VMO Tihomir Hubak, tajnica vijeća Vesna Tafra, dopredsjednica Jasnica 

Čunović, te blagajnik Antun Kos. 

 

2. Matija Kos se javlja za riječ vezano uz poslove domara koje je do sada dugi niz godina 

obavljao. Zahvaljuje se na povjerenju i moli da VMO izabere novog domara koji će 

obavljati te poslove, jer Matija više zbog drugih obaveza, taj posao više ne može 

korektno obavljati.  

 

Dogovoreno je da se raspiše natječaj, te da zamolbe prikupi tajnica VMO, Vesna 

Tafra. Natječaj je otvoren do 12. srpnja 2017. 

 

TIHOMIR HUBAK: Izražava želju da svi članovi VMO budu pozicija, a ne 

opozicija, da smo složni, te da zajedno rješavamo sve probleme koji tište naše 

mještane, te da svi zajedno radimo na dobrobiti Mraclina. Ističe da se ne želi vraćati na 

staro, te da smo u budućnosti jedinstveni, budući da svi imamo isti cilj, a to je dobrobit 

Mraclina. U vrlo kratkom razdoblju, tražiti ćemo sastanak sa gradonačelnikom 

Draženom Barišićem, te dogradonačelnikom za komunalne djelatnosti Ačkarom. 

Prema našim saznanjima, na jesen bi trebali krenuti s radovima kapitalni projekti, pa 

bi voljeli da dibijemo konkretne informacije o tome. Mi sami možemo krenuti sa 

nekim manjim projektima, kako bismo se pomalo pokrenuli i počeli s radovima. 

 

KREŠIMIR HUBAK: Ističe kako kao predsjednik HZD Ogranka Mraclin očekuje da 

VMO bude aktivno. Želimo da nas izvještavate o projektima koji slijede iz grada. 

Mraclin u proračunu grada sudjeluje sa značajnijim sredstvima. Do kraja godine se 

neće moći nešto veliko dogoditi, no predlaže da se već sada nađemo i prionemo 

izdradi plana rada zajedno sa našim poduzetništvom. To se osim na kanalizaciju 

odnosi i na druge projekte kao što su proširenje dječjeg vrtića, izgradnju sportske 

dvorane i uređenju društvenoga doma. 

 

TIHOMIR HUBAK: VMO će malo drugačije funkcionirati nego do sada. Uvode se 

neke novosti vezano uz rad vijeća. Tako će se jedan dan u tjednu odrediti uredovno 

vrijeme kada će građani moći doći i ukazivati na probleme koji ih tište, a također i 

prijedloge koji su dobrodošli. U to će vrijeme netko od članova Vijeća uvijek biti na 

raspolaganju mještanima. 

Slijedeće godine obilježava se 130-a obljetnica od osnivanja DVD Mraclin. U 

obilježavanje ove velike obljetnice trabamo se svi uključiti, sva Društva i udruge, svi 

mještani. 

Društveni je dom potrebno kompletno urediti, pogotovo kuhinju, tako da se steknu 

uvjeti da se Dom može ponekada i iznajmiti. Prostor ispod bine potrebno je isto tako 

urediti. Potrebno je pozvati struku da procjeni da li se može i uz koje troškove taj 



prostor staviti u funkciju, budući je za većih kiša tu ulazila voda. Predlaže da se taj 

prostor dodijeli novoosnovanom Društvu žena. 

VJEKOSLAV KOVAČIĆ: Naglašava kako je potrebno sjednicu voditi prema 

dnevnom redu, a ne dozvoliti ovakvu diskusiju da se svatko ubacuje. Svakome je 

potrebno dati riječ, ali da se poštuje dnevni red. Ističe, da se moramo postaviti 

pametno, odrediti si prioritete one dugoročne i one kratkoročne, i na tome trebamo 

inszistirati. Trebamo reći i pokazati da predstavljamo malo drugačiju sredinu od 

ostalih. Vezano uz smetlište, postavio je pitanje komunalne rente i zašto je ona 

izgubljena, te postoje li zakonski okviri da se ona ponovno vrati i uspostavi. Od 

ukidanja rente, selo nije dobilo nikakva sredstva, niti se je radilo na infrastrukturi, a 

zakonska obaveza za to postoji. Vezano uz Društveni dom ističe kako je potrebno 

napraviti kompletan projekt uređenja Doma. U nekoliko narednih dana pozvati će 

arhitekta koji će snimiti postojeću situaciju, te prema utvrđenom napraviti projekt 

uređenja, bez bilo kakve naknade, čisto da imamo informaciju koliki bi bili troškovi 

uređenja.  

Sa ovim prijedlogom su se složili svi prisutni. 

 

VLADIMIR KRIŽANIĆ: Ističe kako ga isto smeta smetlište, te navodi kako su se 

sela Jakuševec i Mičevec razvila radi prisustva smetlišta u Jakuševcu, i to od 

komunalne rente koju dobivaju.  Iznosi da se je malo interesirao o renti i došao do 

zaključka kako mi ne možemo dobiti istu, jer se kod nas smeće na vrlo visoki ekološki 

način. Otvaraju se reciklažna dvorišta koja će se tu zbrinjavati id dovoziti se 

kamionima i kamionima. Zašto se je odustalo od posebne ceste za smetlište, da se na 

taj način prijevoz kamionima izmjesti iz sela? 

 

KREŠIMIR HUBAK: Mraclin nema zakonske uvjete da dobije rentu. Rentu može 

dobiti samo jedinica lokalne samouprave. Grad Gorica dobiva sredstva od grada 

Zagreba na račun Mičevca, i iz tih se sredstava Mičevcu isplačuje renta. Ono na što mi 

imamo pravo je naknada za obeštećenje zbog manje vrijednosti naših nekretnina. Grad 

Gorica može odvojiti određena sretstva za tu namjenu i plasirati ih u selo, no za to ne 

postoji zkonska obaveza. 

 

VJEKOSLAV KOVAČIĆ: Predlaže da se ne zadržavamo dugo na pojedinim 

problemima, već da ih samo napomenemo, pa da se onda njima opširnije pozabavi 

VMO. 

 

TIHOMIR HUBAK: Naglašava da ako postoji ikakva mogućnost da se bilo što 

postigne vezano uz rentu, moli da se svi u to uključimo i potrudimo se da se ona 

realizira. 

 

MATIJA KRIŽANIČ: Ističe da je Stjepan Vlahovac član Gradskog odbora za 

komunalne djelatnosti, pa nebi bilo loše njega kontaktirati. 

 

STJEPAN ČUNČIĆ: Zahvaljuje se na pozivu i pozdravlja inicijativu da se svi 

zajedno ovako nađemo. Predlaže da se na zidove doma stave slike iz naše prošlosti. 

Zašto se sramimo naše povijesti? 

 

VJEKOSLAV KOVAČIĆ: Potrebno je napraviti projekt proširenja vrtića. Na 

postojećem prostoru previše je djece, pa se rad sa djecom ne može odvijati u uvjetima 



koji su zakonom propisani. Proširenje vrtića jedan je od prioriteta koji se trebaju 

početi rješavati. 

 

 

DRAGUTIN VRBAN: Ističe da gdje god dođe na skupštinu umirovljenika, VMO 

doniraju umirovljenicima određena sredstva. U nekoliko je navrata kao predsjednik 

podružnice umirovljenika Mraclin tražio pomoć od VMO, ali nije dobio. Zanima ga 

kako se to rješava u drugim VMO. 

 

VESNA TAFRA: Predlaže da se izradi jedan sandučić koji bi bio postavljen ispred 

ureda VMO, i u koji bi mještani mogli ubacivati svoje prijedloge i primjedbe, te 

ukazivati na probleme koji ih tište.  

Tvrtka KOVA će izraditi sandučić i postaviti ga ispred ureda VMO. 

 

ZLATKO GALEKOVIĆ: Naglašava kako se Park ne održava, ne zalijeva se cvijeće. 

 

ANTUN KOS: Ističe kako Buševčani sami kose i održavaju svoje javne površine, te 

za to od grada dobivaju 17.000,00 kuna. U koliko postoji takva mogućnost, potrebno 

je od grada tražiti ta sredstva, imenovati osobu koja će biti zadužena za te poslove i ta 

sredstva utrošiti za naknadu toj osobi. 

 

VJEKOSLAV KOVAČIĆ: Ističe da je zalijevanje samo jedan od problema. Ako 

postoji takva mogućnost kao što je naveo Antun Kos, onda je tu opciju potrebno uzeti 

u razmatranje. 

 

VLADIMIR KRIŽANIĆ: Nekada smo u selu imali komunalnog redara, da li postoji 

mogućnost da ga imenujemo i sada, te da se na taj način održava red u selu. 

 

GORAN VUKAŠINEC: Kao predsjednik Nogometnog kluba ističe da su najveći 

problemi financije. Nogomet funkcionira na drugačijem principu od ostalih društava u 

selu. Na obadva objekta na igralištu i starom i novom potrebno je napraviti određene 

zahvate, promjeniti prozore i vrata. Pod hitno je potrebno urediti tribine, jer ovakve u 

današnjem stanju vrlo su opasne i postoji mogućnost da se netko i ozlijedi. Na starom 

objektu je pod hitno potrebno promijeniti krovište. Prošli saziv VMO je tražio da se to 

uvrsti u program, tj proračun. 

 

ŽAKLINA HRKOVEC: Ističe kako Udruga branitelja djeluje punih 15 godina, te 

smatra da oni trebaju dobiti prostor ispod bine tzv. Snovaču, a ne Društvo žena koje je 

tek nedugo osnovano.  

 

VJEKOSLAV KOVAČIĆ: Taj prostor ispod bine KUD „Dučec“ je počeo uređivati 

prije 20-ak godina. Napravljene su klupe i stolovi, pofarbani zidovi. Taj prostor ima 

problem sa podzemnim vodama, pa prije uređenja treba svakako ispitati i vidjeti kako 

to riješiti i koliko bi to koštalo.Unazad godinu i pol, u prostoru nema vode. 

 

ANTUN KOS: Ističe da od kada su umjesto otovrenog jarka stavljene odvodne cijevi, 

vode više u tom prostoru nema. 

 

TIHOMIR HUBAK: Tvrtka Elektro Kovačić je svojevremeno radila za potrebe VG 

Čistoće, a onda je prestao angažman njegove tvrtke. Postavlja pitanje zašto se nebi za 



te poslove angažirale tvrtke sa sjedištem u Mraclinu, zašto te poslove nebi obavljali 

naši ljudi? 

 

MARIJAN KOVAČIĆ: Objašnjava da su sojevremeno promjenom uprave VG 

Čistoće i dolaskom novog direktora Željka Galekovića, mnoge naše tvrtke ostale bez 

posla koji su prije obavljala za VG Čistoću. 

 

STJEPAN ČUNČIĆ: Moli da se pošalje dopis kako bi se povećao ploča sa nazivom 

Mraclin na autocesti u Kušancu, jer gotovo da je i nevidljiva. 

 

JASNICA ČUNOVIĆ: Objašnjava da je i u prošlom sazivu slan dopis vezan uz taj 

problem, te smo dobili odgovor da je ploča sa nazivom postavljena u skladu sa 

propisima.  

 

ZLATKO GALEKOVIĆ: Ističe da je potrebno staviti znak zabrane za kamione uz 

Park. 

 

MARIJAN KOVAČIĆ: Ukazuje na problem širine ceste na potezu od Matanovića do 

nadvožnjaka prema Buni. To je županijska cesta i potrebno ju je proširiti. 

 

DRAGUTIN VRBAN: Zimi je potrebno poslati obavijesti mještanima koji ne čiste 

nogostup kraj svojih kuća, da su to obavezni raditi. 

 

Dogovoreno je da će uredovni dan VMO biti srijedom od 18 -20 sati u predvorju 

Društvenog doma počevši od 12. Srpnja 2017.  

Sandučić za pismene primjedbe i prijedloge građana biti će smješten ispred ulaza u 

ured VMO. 

 

 

Sastanak je završio u 21,30 sati. 

 

 

Zapisnik vodila     Predsjednik VMO 

 

 

Vesna Tafra       Tihomir Hubak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

                MRACLIN 

 

 

            ZAPISNIK 

 
sa 2. sjednice VMO održane 12. srpnja 2017. u 20,00 sati u Društvenom domu. 

 

PRISUTNI:    Tihomir Hubak 

                Antun Kos 

     Jasnica Čunović 

     Vesna Tafra 

     Zlatko Galeković 

 

   ODSUTNI:  Sjtepan Kos 

     Vladimir Križanić 

 

 

Predsjednik VMO Tihomir Hubak pozdravlja prisutne i predlaže slijedeći: 

 

                      DNEVNI RED: 

 

1. Verifikacija zapisnika sa 1. Sjednice VMO održane 3. srpnja 2017. 

2. Izbor domara 

3. Dodjela prostora Udrugama 

4. Alternativna cesta za odlagalište otpada i industrijsku zonu 

5. Predaja Zahtjeva za izradu projektnu dokumentaciju za proširenje dječjeg vrtića te 

izgradnju mini sportske dvorane 

6. Predaja Zahtjeva za izradu projektne dokumentacije za kompletno uređenje 

društvenog doma  uključujući i prostor bivšeg kluba „Snovača“ i mljekare 

7. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

1. Predsjednik Tihomir Hubak podijelio je članovima VMO Zapisnik sa 1. Sjednice na 

uvid. Zapisnik je jednoglasno verificiran od prisutnih članova Vijeća. 

 

2. VMO je raspisalo Natječaj za obavljanje poslova domara. Pristiglo je 5 zamolbi i to 

od:        Antuna Galekovića, Mraclin, Braće Radića 72/1, Nenada Kovačića, Mraclin, 

Braće Radića 62, Milivoja Galekovića, Mraclin, Ladislava Galekovića 4b, Mirka 

Kadleca, Mraclin, Ladislava Galeković 2e, te Zlatka Galekovića, Mraclin Braće 

Radića 95 a. O izboru domara VMO će svoju odluku donjeti na svojoj slijedećoj 

sjednici koja će se održati u ponedjeljak 17. srpnja 2017. Potrebno je na Grad poslati 

zahtjev vezano uz naknadu za domara, te nabavku kosilice i crijeva za zalijevanje 

biljaka u Parku. Dobili smo naputak iz Grada da se za domara izabere Zlatko 

Galeković, no članovi VMO će tajnim glasanjem donjeti odluku o izboru. 

 

 

 



3. Od Upravnog odjela za lokalnu samoupravu, Odsjeka za upravljanje imovinom grada, 

VMO Mraclin proslijeđena je zamolba za dodjelu prostora Udruzi veterana 

domovinskog rata Velika Gorica Klub Tomislav Hrkovec, dok je Društvo žena 

„Anđela Lovreković“ svoju zamolbu dostavila VMO. Budući da mi kao VMO ne 

možemo dodjeljivati prostor nikome, zamolbu Društva žena proslijediti ćemo Odsjeku 

za upravljanje imovinom grada. VMO daje suglasnost da se prostor dodijeli 

Udrugama. 

 

4. Kako je promet kroz selo preopterećen kamionskim prijevozom zbog dovoza otpada 

na odlagalište, te vezano uz poslove naših tvrtki u industrijskoj zoni, potrebno je 

poslati zahtjev za izgradnju alternativne ceste za odlagalište otpada i industrijsku zonu 

Mraclina. 

 

5. Kako je prostor u  kojem se nalazi dječji vrtić premalen za normalan rad sa djecom, 

potrebno ga je proširiti, a također i izgraditi mini sportsku dvoranu, jer djeca koja 

pohađaju osnovnu školu nemaju uvjeta za održavanje tjelesnog odgoja. Stoga je 

potrebno poslati Zahtjev za izradu projektne dokumentacije za proširenje dječjeg 

vrtića te izgradnju mini sportske dvorane. 

 

6. Na Društvenom domu u Mraclinu godinama nije rađen nikakav veći zahvat 

(zamjenjeni su neki prozori i vrata) potrebno je hitno prionuti kompletnom uređenju 

Društvenog doma. Prema gradu potrebno je poslati Zahjtev za izradu projektne 

dokumentacije vezane uz uređenje društvenog doma. 

 

7. Zapisnik sa prethodne sjednice potrebno je dostaviti svim članovima VMO na 

verifikaciju. 

 

 

 

 

 

Sastanak je završio u 21,00 sat. 

 

 

Zapisnik vodila     Predsjednik VMO 

 

 

Vesna Tafra       Tihomir Hubak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

                MRACLIN 

 

 

            ZAPISNIK 

 
sa 3. sjednice VMO održane 17. srpnja 2017. u 20,00 sati u uredu Vijeća MO. 

 

PRISUTNI:    Tihomir Hubak 

                Antun Kos 

     Jasnica Čunović 

     Vesna Tafra 

     Zlatko Galeković 

     Vladimir Križanić 

 

   ODSUTNI:  Sjtepan Kos 

      

 

 

Predsjednik VMO Tihomir Hubak pozdravlja prisutne i predlaže slijedeći: 

 

                      DNEVNI RED: 

 

8. Verifikacija zapisnika sa 2. sjednice VMO održane 12. srpnja 2017. 

9. Izbor domara 

10. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

8. Predsjednik Tihomir Hubak podijelio je članovima VMO Zapisnik sa 2. sjednice 

održane 12. srpnja 2017. na uvid. Zapisnik je jednoglasno verificiran od prisutnih 

članova Vijeća. 

 

9. VMO je raspisalo Natječaj za obavljanje poslova domara. Pristiglo je 5 zamolbi i to 

od:        Antuna Galekovića, Mraclin, Braće Radića 72/1, Nenada Kovačića, Mraclin, 

Braće Radića 62, Milivoja Galekovića, Mraclin, Ladislava Galekovića 4b, Mirka 

Kadleca, Mraclin, Ladislava Galeković 2e, te Zlatka Galekovića, Mraclin Braće 

Radića 95 a. Tajnim glasanjem Antun Galeković dobio je 5 glasova dok je Zlatko 

Galeković dobio 1 glas, te je na taj način za obavljanje poslova domara većinom 

glasova izabran Antun Galeković, Mraclin, Braće Radića 72/1. Potrebno je obavijestiti 

Antuna Galekovića da dostavi potrebne podatke kako bismo ih proslijedili u Grad radi 

isplate naknade. Također, potrebno je napraviti inventuru i izvršiti primopredaju od 

Matije Kosa, dosadašnjeg domara. Zadužuju se Jasnica Čunović i Vesna Tafra da 

prisustvuju primopredaji ispred VMO. Svim kandidatima koji su poslali svoje 

zamolbe, potrebno je poslati obavijest o izboru kandidata.. 

 



 

 

10. Antun Kos je izvjestio članove Vijeća o transporteru koji je dat na korištenje i 

garažiran u DVD-u, a vlasništvo je MO. Po nalogu zapovjednika DVD-a, sa 

transportera je skinut modul za kojeg je prikolicu napravila i donirala DVD-u tvrtka 

„Kova“ iz Mraclina, te je na taj način transporter ponovno prilagođen da bude 

putničko vozilo, za što je potrebno napraviti atest i što će napraviti DVD. Vozilo je 

malo uništeno i potrebno ga je urediti (limarija i lakiranje), te ga u 9. mjesecu 

registrirati i dati na korištenje društvima koja djeluju u Mraclinu. Vozilo i dalje može 

biti garažirano u prostoru DVD-a, ali VMO treba preuzeti vozilo, snositi troškove 

popravka i registracije i voditi brigu o istom. Sva Društva koja će ga koristiti moraju 

voditi brigu da rezervoar bude uvijek pun prilikom vraćanja, te da se vozilo vrati čisto. 

Vozilo je 1995. godine kupljeno od komunalne rente i nije vlasništvo Grada. U 

voznom je stanju i glasi na DVD. Potrebno je osigurati cca 7 – 10.000,00 kuna za 

popravak, te osigurati sredstva za registraciju. 

 

Dogovoreno je da se ubuduće pozivi za sjednicu šalju članovima vijeća u pisanom obliku 

sa dnevnim redom za sazvanu sjednicu i to 5 – 7 dana ranije uz kojeg će biti priložen i 

zapisnik sa prethodne sjednice. 

Hitne sjednice mogu se sazvati telefonom. 

 

 

 

Sastanak je završio u 20,40 sati. 

 

 

Zapisnik vodila     Predsjednik VMO 

 

 

Vesna Tafra       Tihomir Hubak 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

                MRACLIN 

 

 

            ZAPISNIK 

 
sa 4. sjednice VMO održane 9. kolovoza 2017. u 20,00 sati u predvorju Društvenog doma 

 

PRISUTNI:    Tihomir Hubak 

                Antun Kos 

     Jasnica Čunović 

     Vesna Tafra 

     Zlatko Galeković 

     Vladimir Križanić 

 

   ODSUTNI:  Sjtepan Kos 

 

         OSTALI PRISUTNI: Antun Galeković 

      

 

 

Predsjednik VMO Tihomir Hubak pozdravlja prisutne i predlaže slijedeći: 

 

                      DNEVNI RED: 

 

11. Verifikacija zapisnika sa 3. sjednice VMO održane 17. srpnja 2017. 

12. Alternativna cesta izgradnja – dopis od Grada odgovor na naš zahtjev 

13. Zamolba NK „Mraclin“ 

14. Zamolba: Ivan Kovačić, Mraclin, Braće Radića 123, Blanka Kovačić, Mraclin Braće 

Radića 122 h i Drago Bera, Mraclin vezano uz rasvjetu, te Bera Drago prigovor uz 

rasipavanje stajskog gnojiva od Farme „Fiolić“ 

15. Poslovi domara – cijene najma doma i suđa, stolova i sl. 

16. Uređenje ureda VMO 

17. Razno: Ciglana Mraclin – provjera koncesije; imenovanje člana Nadzornog odbora 

VG Čistoća za odlagalište otpada Mraclinska Dubrava, imenovanje zelenog redara 

vezano uz pojavu lisica na imanju u vlasništvu Mirjane Kovačić Emparine, čišćenje 

površina pogotovo u privatnom vlasništvu uz glavnu cestu i dijela uz prugu 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

11. Zapisnik od 3. sjednice održane 17. srpnja 2017. dostavljen je na uvid svim članovima 

VMO uz poziv za 4. sjednicu. Članovi Vijeća suglasni su sa navedenim u Zapisniku sa 

3. sjednice, te je isti jednoglasno verificiran. 

 

12. Vezano uz naš Zahtjev za izgradnju alternativne ceste koji je proslijeđen i zaprimljen u 

Gradu Velika Gorica 17. srpnja 2017. godine, dobili smo odgovor od Upravnog odjela 

za komunalne djelatnosti i promet od 27. srpnja 2017. u kojem nas obavještavaju da je 

ishođena lokacijska dozvola i potvrda glavnog projekta za građenje ceste za  

 



odlagalište otpada Mraclinska Dubrava. Također nas obavještavaju da se trenutno 

rješavaju imovinsko – pravni odnosi, odnosno da je pokrenut postupak izvlaštenja, jer 

se vlasnici nekretnina nisu suglasili sa otkupom zemljišta za izgradnju pristupne ceste. 

Nakon rješavanja imovinsko-pravnih odnosa i po osiguranju financijskih sredstava u 

Proračunu Grada, pristupiti će se izgradnji. 

 

Ovaj odgovor nas ne zadovoljava, pa ćemo Gradu poslati prijedlog da se privremeno 

promet preusmjeri kroz Mraclinske Laze, dok grad ne riješi imovinsko – pravne 

odnose (mada mi nemamo saznanja da se na toj trasi za alternativnu cestu nalazi 

zemljište u privatnom vlasništvu). Naš prijedlog poslati ćemo na Upravni odjel za 

komunalne djelatnosti i promet te Ured gradonačelnika. 

 

13. Vezano uz zamolbu NK „Mraclin“, VMO nije u mogućnosti napraviti ništa. Kako se u 

zamolbi osim nabavke mreža za golove nalaze i dugoročne aktivnosti vezane uz 

infrastrukturu našeg sportsko rekreativnog centra, VMO će potrebe NK „Mraclin“ 

prilikom izrade Plana za 2018. godinu, prema ovoj zamolbi uvrstiti u Plan. 

 

14. Vezano uz zamolbu Drage i Mrice Bera iz Mraclina, prigovor vezan uz smrad koji 

dolazi sa farme „Fiolić“, prigovor je proslijeđen u grad i problem je riješen. Vezano uz 

njihovu zamolbu u vezi rasvjete na stajalištima autobusa na sisačkoj cesti, proslijediti 

ćemo zahtjev u grad da se taj problem riješi. Ivan Kovačić, Mraclin Braće Radića 123 

i Blanke Kovačić, Mraclin, Braće Radića 122 h, a vezano uz uličnu rasvjetu u 

njihovim ulicama, također će zahtjev za postavljanje uličnih lampi biti proslijeđen u 

Grad. 

 

15. Dana 2. kolovoza 2017. izvršena je primopredaja od Matije Kosa i napravljen 

Zapisnik o postojećem stanju u Društvenom domu. Primopredaji su prisustvovali 

Matija Kos, Antun Galeković i Vesna Tafra. Vezano uz kuhinju i prostor u kojem se 

drži suđe je katastrofalno, te je odmah potrebno nabaviti ormar u kojem bi se isto 

držalo i zaštitilo od miševa i ostale gamadi. Sada suđe i sav pribor za jelo uskladišten 

je na otvorenim policama po kojima mogu glodavci raditi nered, pa to nije niti 

higijenski, a i opasno je za zdravlje. Dogovoreno je da se svim društvima koje djeluju 

u selu, a koriste se prostorom Društvenog doma, pošalje obavijest o novo 

dogovorenim uvjetima. Promijeniti će se sve brave na prostorijama Doma, te će se 

društva koja također koriste društveni dom za svoje aktivnosti dobiti ključ, ali će se 

pismeno zadužiti imenovana osoba od pojedinih društava. Želimo izbjeći da se u domu 

okupljaju grupice (za koje neznamo niti kako dođu do ključa mimo domara) koje 

ostavljaju nered. Dogovoreno je da se najam doma, suđa, stolova i klupa 

NAPLAĆUJE SVIMA i to prema slijedećim cijenama: 

 

- Korištenje sale društvenog doma    300,00 kuna 

- Najam stola i dvije klupe       25,00 kuna 

- Najam suđa (komplet tanjuri, pribor za jelo, čaše)             1,00 kuna/kompl. 

Potrebno je napisati cjenik i izvjesiti ga u Domu, kako bi ljudi bili o ovoj odluci VMO na 

licu mjesta informirani.Ukoliko društva ili privatne osobe NE ŽELE IZA SEBE 

OČISTITI Dom, to će napraviti domar i naknada  za tu uslugu iznosi 600,00 

kuna.Potrebno je kupiti ljepila za glodavce i nove cilinder brave za sva vrata. Ključeve će 

imati domar, a društva koja koriste društvene prostorije za svoje aktivnosti, dobiti će 

potrebni broj ključeva uz zaduženje osobe koja će biti imenovana od društva i koja će ih 

imati, te ih ne smije bez znanja domara, davati trećim osobama. 



 

16. U Društvenom domu Vijeće mjesnog odbora ima svoj ured. Vezano uz normalan rad 

ureda potrebno je uvesti telefon, internet, te nabaviti računalo i printer kako bi sva 

dokumentacija i sve aktivnosti vezane uz rad Vijeća bile na istom mjestu i u svakom 

trenutku svima dostupne. Potrebno je na Grad poslati zahtjev da se ured uredi kako bi 

mogao nesmetano funkcionirati. 

 

17.  A) Ciglana – provjera koncesije 

Dobili smo obavijest da se vrši nekontrolirano iskapanje i odvoz zemlje vezano uz rad 

Ciglane Mraclin koja već godinama ne posluje. Iskop vrši firma Delta upravljanje. 

Formirana je komisija u sastavu Tihomir Hubak, Vladimir Križanić, Zlatko Galeković 

i Vesna Tafra koja će se sastati u ponedjeljak 14. kolovoza 2017. u 11,00 sati ispred 

Društvenog doma, te otići na teren da snimi postojeće stanje. 

 

B) Tihomir Hubak je prema Gradu Velika Gorica podnio zahtjev da ga se stavi u 

Nadzorni odbor VG „Čistoća“, a vezano uz odlagalište otpada u Mraclinu. VMO 

suglasno je da se Tihomir Hubak imenuje u Nadzorni odbor. Donesena je jednoglasna 

odluka da se i ispred Vijeća mjesnog odbora pošalje na ured gradonačelnika Zahtjev 

za njegovo imenovanje u Nadzorni odbor VG „Čistoća“ . 

 

C) Dobili smo prijavu da se se na zapuštenom privatnom posjedu kojeg je vlasnica 

Mirjana Kovačić Emparina, pojavile lisice koje se tamo nekontrolirano kote, te 

ugrožavaju ljude i imovinu u okolici. Potrebno je stupiti u kontakt sa kćerkom od 

Mirjane Kovačić, a slučaj prijaviti Veterinarskoj stanici. 

 

D) Potrebno je ispitati mogućnost da se u selu imenuje zeleni redar, koji bi upozorio 

da se pojedini zapušteni privatni posjedi uz cestu održavaju. Ovako zapušteni i 

neuredni, uz to što se tu legu razne životinje, ostavljaju ružnu sliku na izgled sela. Isto 

tako, potrebno je izvršiti kontrolu gdje se vrši pražnjenje cisterni koje čiste septičke 

jame. Imamo saznanja da se te cisterne prazne na zato nedozvoljenim mjestima, pa ne 

samo da se širi smrad, već nije zdravo niti za okolš. Također je potrebno poslati Upit 

na Grad. 

 

 

 

 

Sastanak je završio u 21,30 sati. 

 

 

Zapisnik vodila     Predsjednik VMO 

 

 

Vesna Tafra       Tihomir Hubak 

 

 

 


